
Iz dela občinske
konference ZSMS

• 1. oktobra je bil razgovor predstavnikov OK SZDL, IS SO in
OK ZSMS s predstavniki občinske taborniške zveze. ZabeleŽena
je bila vrsta težav pri delu OTZ, katere upamo, da bomo
uspešno rešili.

• 2. oktobra je potekala seja 00 ZSMS DSSS Slovenijales-
trgovina. Poleg ostalega so se rnladi dogovorili, da pripravijo
tudi predavanje o AlDSU.

• 3. oktobra je potekal v Zajčjt dobravi prvi politični piknik,
katerega so se udeležili tudi naSi mladinci.

• 6. oktobra so v 0 0 ZSMS Slovenijales TOZD 500 izvolili
novo vodstvo. Za predsednika so izvolili Majdo Urbas, za sekre-
tarja Stanko Erjavec in za blagajnika Suzano Rozman. Novoiz-
voljenim želimo obilo uspeha pri delu.

• 16. oktobra se je predsednik Centra za MPD udeležil
skupščine MDA Deliblatski pesek. Največ pripomb je bilo na
poročilo, zato nestrpno pričakujemo nove dopolnitve.

• 20. oktobra je potekala seja 0 0 ZSMS UNIS TOS, na kateri
so izvolili za novega predsednika Djordja Todoroviča, za pod-
predsednika pa Edvarda Standacherja.

• 21. oktobra je potekala prva seja komisije za srednje
usmerjeno in izobraževanje. Delegati 0 0 ZSMS iz ŠSUI so se
pogovorilt o aktivnostih v preteklem letu ter se dogovorili za
skupne aktivnosti v novem šolskem letu.

• 22. oktobra je potekala seja Občinskega centra klubov
OZN. Navkljub poskusom, da bi ponovno obudili delovanje
občinskega centra klubov OZN, še vedno nekateri klubi ocenju-
jejo, da njihova prisotnost ni potrebna. Upamo, da se bo že na
naslednji seji stanje izboljšalo.

• 30. oktobra je potekala v prostorih ZRMK manjša sveča-
nost, na kateri so odprli razstavo Matjaža Učakarja, ki bo v avli
Zavoda za raziskavo materiala in konstrukcij razstavljal svoje
slike do 27. novembra. Matjaieva likovna dela kažejo njegov
pogled v znanstveno-fantastični svet. VABIMO VAS NA OGLED!

• 30. oktobra je potekal 1. spoznavni večer srednješolcev,
katerega je organtziral center interesnih dejavnosti.


